

**Recommended Use:** Helps to maintain and support immune function and energy metabolism. Helps connective tissue formation and to maintain healthy skin, hair, nails and bones. Helps to form red blood cells, maintain normal iron transport in the body, and prevent zinc and copper deficiency.

**Medicinal Ingredients:**

Zinc (picolinate)..... 10 mg  
Copper (bisglycinate)..... 2 mg

**Non-medicinal Ingredients:** Hydroxypropyl methylcellulose, microcrystalline cellulose, magnesium stearate

**Recommended Dose (Adult):** Take 1 capsule 2 times per day. Take with food, a few hours before or after taking other medications or natural health products. Take as directed by a healthcare practitioner.

**Duration of Use:** Consult a healthcare practitioner for use beyond 3 months.

**Contraindications:** Do not use this product if you are pregnant or breastfeeding.

Store at room temperature in a cool dry place.  
Keep out of reach of children.

Safety sealed for your protection. Do not use if safety seal is broken or missing.



460-01  
*Only available from healthcare professionals.  
Seulement disponible via un professionnel de la santé.*



BIOMED™

# Zinc Picolinate with Copper

## Healthy Immune Function Système immunitaire en santé

120 CAPSULES



NPN 80107091

**Usage recommandé :** Aide à favoriser et à maintenir le système immunitaire et le métabolisme de l'énergie. Aide à la formation des tissus conjonctifs et au maintien d'une peau, des cheveux, des ongles et des os en santé. Aide à la formation des globules rouges, au maintien du transport normal du fer dans le corps et à la prévention des carences en zinc et en cuivre.

**Ingrédients médicinaux :**

Zinc (picolinate)..... 10 mg  
Cuivre (bisglycinate)..... 2 mg

**Ingrédients non médicinaux :** Hypromellose, cellulose microcrystalline, stéarate de magnésium.

**Dosage recommandé :** Adultes : Prendre 1 capsule 2 fois par jour. Prendre avec de la nourriture, quelques heures avant ou après d'autres médicaments ou produits de santé naturels. Prendre tel qu'indiqué par un professionnel de la santé.

**Durée d'utilisation :** Consulter un professionnel de la santé pour une utilisation qui excède 3 mois.

**Contre-indications :** Ne pas utiliser ce produit si vous êtes enceinte ou si vous allaitez.

Entreposer à température ambiante dans un endroit frais et sec. Garder hors de la portée des enfants.

Sceau de sécurité pour votre protection. Ne pas utiliser si le sceau de sécurité est brisé ou manquant.

*Distributed by/Distribué par:*

**Biomed International Products Corp.**

102-3738 North Fraser Way,

Burnaby, BC, V5J 5G7 Canada

1-800-665-8308 | biomedicine.com

L:

Exp: